



American International School of Brazzaville

2018-2019 School Fees in US Dollars

Grade	Application Fee	Tuition 1 st Semester	Tuition 2 nd Semester	Annual Tuition	Capital Levy		Lunch per Semester (Optional)
					New	Returning	
Pre Kindergarten	US \$ 650	US \$ 3,400	US \$ 3,400	US \$ 6,800	US \$ 5,000	US \$ 500	US \$ 350
Kindergarten	US \$ 650	US \$ 7,800	US \$ 7,800	US \$ 15,600	US \$ 5,000	US \$ 500	US \$ 450
Grades 1-5	US \$ 650	US \$ 9,800	US \$ 9,800	US \$ 19,600	US \$ 5,000	US \$ 500	US \$ 450
Grades 6-8	US \$ 650	US \$ 10,400	US \$ 10,400	US \$ 20,800	US \$ 5,000	US \$ 500	US \$ 600
Grades 9-12	US \$ 650	US \$ 10,700	US \$ 10,700	US \$ 21,400	US \$ 5,000	US \$ 500	US \$ 600

2018-2019 School Fees in XAF *

(* Note * - The official daily exchange rate will be used to determine the actual XAF amount. The figures provided here are approximations based on the exchange rate of US\$1.00 = 600 XAF. Actual XAF figures will be determined on the day fees are paid.)

Grade	Application Fee (New Students)	Tuition 1 st Semester	Tuition 2 nd Semester	Annual Tuition	Capital Levy		Lunch per Semester (Optional)
					New	Returning	
Pre Kindergarten	XAF 390,000	XAF 2,040,000	XAF 2,040,000	XAF 4,080,000	XAF 3,000,000	XAF 300,000	XAF 210,000
Kindergarten	XAF 390,000	XAF 4,680,000	XAF 4,680,000	XAF 9,360,000	XAF 3,000,000	XAF 300,000	XAF 270,000
Grades 1-5	XAF 390,000	XAF 5,880,000	XAF 5,880,000	XAF 11,760,000	XAF 3,000,000	XAF 300,000	XAF 270,000
Grades 6-8	XAF 390,000	XAF 6,240,000	XAF 6,240,000	XAF 12,480,000	XAF 3,000,000	XAF 300,000	XAF 360,000
Grades 9-12	XAF 390,000	XAF 6,420,000	XAF 6,420,000	XAF 12,840,000	XAF 3,000,000	XAF 300,000	XAF 360,000

Mission

The American International School of Brazzaville is committed to developing student intellect, character and a sense of community through an enriched American curriculum in a challenging, diverse and secure environment.

American International School of Brazzaville

NOTE / IMPORTANT 2018-2019 Tuition Information

1. Parents paying the full annual tuition by June 30, 2018 will receive a 3% discount on tuition. (The discount does NOT apply to other fees.)
2. Parents requesting a payment plan will be charged an additional 3% finance fee. All payment plans must be pre-approved by the Director. All payment plans MUST result in the tuition being paid in full on or before May 1, 2019.
3. The Capital Levy is a one-time non-refundable fee of US\$ 5,000 for all new students. After the first year there is a US\$500 annual Capital Levy fee that must be paid before the student attends classes.
4. For new Pre K-3, Pre K-4 and Kindergarten students, the initial US\$ 5,000 Capital Levy may be paid at the rate of US\$ 1,500 per year until the end of KG, at which time the remaining balance of the original US\$ 5,000 will be due. During that time, the annual US\$ 500 fee will NOT be charged. The US\$ 500 will come into effect in Gr 1 after the total US\$ 5,000 has been paid.
5. All tuition and fees are based on the US dollar amounts in the chart above. Tuition/fees can be paid in XAF at the official daily exchange rate US\$ to XAF. If partial fees are paid, any balance due will be paid at the official daily exchange rate US\$ to XAF on the date when the additional funds are paid.
6. For families with more than one child enrolled at AISB ... the oldest child pays full tuition; all children beyond the oldest receives a 5% tuition discount. The discounts apply ONLY to tuition, not to any fees or other charges. If the parent employer pays full tuition, no discounts are allotted for any of the children. If the parent employer pays a portion of the tuition, the discount applies only to the parent-paid portion of the tuition for children beyond the oldest.

ADDITIONAL / OPTIONAL FEES

1. LUNCH – Lunch fees must be paid before a student will be able to receive school lunch. When the annual lunch fee is paid, the student will go onto a list of students who will receive lunch. If lunch fees are not paid, lunch will not be provided and students will be expected to bring their lunch to school with them each day.
--

AISB prefers to receive payments via direct bank deposit in one of the school's accounts. Payment information for AISB's local bank and U.S.-based bank is provided to the right.	<u>TD Bank (Dollar Account in the USA)</u>	<u>Société Générale</u>
	Bank Name: TD Bank, N.A. 2035 Limestone Road Wilmington, Delaware 19808 United States of America Account No.: 428 407 184 5 Account Name: American International School of Brazzaville ABA No.(Wires): 031 101 266 ABA No. (ACH): 011 103 093	Bank Name: Société Générale Name: American International School of Brazzaville Branch: Agence de Brazzaville, BP 598 Code Banque: 30018 Code Guichet: 00100 No de compte: 00501597301 Rib: 64 Swift Code: SOGECGCG

Mission

The American International School of Brazzaville is committed to developing student intellect, character and a sense of community through an enriched American curriculum in a challenging, diverse and secure environment.



American International School of Brazzaville

Frais de scolarité 2018-2019 en Dollars US

Classe	Frais Etude de dossier (Nouvel élève)	Pension 1er Semestre	Pension 2eme Semestre	Pension annuelle	Fond d'investissement		Cantine Semestre (Facultatif)
					Nouvel élève	Ancien élève	
Pre Kindergarten	US \$ 650	US \$ 3,400	US \$ 3,400	US \$ 6,800	US \$ 5,000	US \$ 500	US \$ 350
Kindergarten	US \$ 650	US \$ 7,800	US \$ 7,800	US \$ 15,600	US \$ 5,000	US \$ 500	US \$ 450
Grades 1-5	US \$ 650	US \$ 9,800	US \$ 9,800	US \$ 19,600	US \$ 5,000	US \$ 500	US \$ 450
Grades 6-8	US \$ 650	US \$ 10,400	US \$ 10,400	US \$ 20,800	US \$ 5,000	US \$ 500	US \$ 600
Grades 9-12	US \$ 650	US \$ 10,700	US \$ 10,700	US \$ 21,400	US \$ 5,000	US \$ 500	US \$ 600

Frais de scolarité 2018-2019 en Dollars US*

(* NB * - Le taux de change utilisé pour déterminer le montant en CFA, est le taux de change officiel du jour. Les chiffres du tableau ci-dessous sont donc approximatifs et basés sur un taux de change 1 US\$ = 600 CFA. Le taux pratiqué sera celui du jour ou le paiement est fait.

Classe	Frais Etude de dossier (Nouvel élève)	Pension 1er Semestre	Pension 2eme Semestre	Pension annuelle	Fond d'investissement		Cantine semestre (Facultatif)
					Nouvel élève	Ancien élève	
Pre Kindergarten	XAF 390,000	XAF 2,040,000	XAF 2,040,000	XAF 4,080,000	XAF 3,000,000	XAF 300,000	XAF 210,000
Kindergarten	XAF 390,000	XAF 4,680,000	XAF 4,680,000	XAF 9,360,000	XAF 3,000,000	XAF 300,000	XAF 270,000
Grades 1-5	XAF 390,000	XAF 5,880,000	XAF 5,880,000	XAF 11,760,000	XAF 3,000,000	XAF 300,000	XAF 270,000
Grades 6-8	XAF 390,000	XAF 6,240,000	XAF 6,240,000	XAF 12,480,000	XAF 3,000,000	XAF 300,000	XAF 360,000
Grades 9-12	XAF 390,000	XAF 6,420,000	XAF 6,420,000	XAF 12,840,000	XAF 3,000,000	XAF 300,000	XAF 360,000

Mission

L'American International School of Brazzaville se donne pour mission de développer l'intellect, le caractère et l'esprit communautaire de chaque apprenant à travers un programme américain complet et ce, dans un environnement divers, sécurisé mais également plein de défis à relever.



American International School of Brazzaville

IMPOTANT / Quelques informations au sujet de la scolarité pour l'année 2018-2019

1. Les parents qui paient la totalité des frais annuels au plus tard le 30 juin, 2018 recevront une remise de 3% (La remise est uniquement appliquée sur la pension brute)
2. Pour tout plan de paiement autre, sollicité par un parent, le montant total sera majoré de 3%. Tout échéancier de paiement doit être approuvé par le Directeur et ne doit pas dépasser la date du 1 ^{er} Mai 2019. Dans tous les cas la scolarité devra entièrement avoir été versée à cette date.
3. Le Fonds d'investissement est non remboursable et doit être versé en une fois. Il s'élève à 3 000 000F CFA pour tout nouvel élève. Après la première année le fond d'investissement s'élève à 300 000F CFA.
4. Pour un nouvel élève de PK3, PK4 et Kindergarten le fond d'investissement de 3,000,000F CFA peut être versé en tranches de 1,000,000 par an jusqu' en Kindergarten, classe au courant de laquelle tout le solde restant sur les 3 000 000 devra entièrement être versé. Pendant ce temps le parent ne versera pas les 300 000F annuels, ceux-ci deviendront effectifs en classe de Grade 1 après que le total des 3 000 000 aura été payé.
5. Tous les frais de scolarité sont établis sur la base des montants en dollar figurant sur le tableau et peuvent être payés en francs CFA au taux de change officiel du jour, de l'USD au CFA. Si la pension est payée partiellement, le reste du montant se paiera suivant le taux de change du jour dudit versement.
6. Pour les familles ayant plus d'un enfant inscrit à l'AISB, le plus grand enfant paie la scolarité entièrement. Par ailleurs tous les autres (plus petits) reçoivent une remise de 5% UNIQUEMENT sur la pension. Néanmoins si l'école des enfants est prise totalement en charge par l'employeur du parent, il n'y a aucune remise à appliquer. Par ailleurs si l'école est prise partiellement en charge par l'employeur du parent, la remise s'applique uniquement sur la part qu'il revient au parent de payer et ce pour les plus petits enfants.

COPLEMENT D'INFORMATION / FRAIS FACULTATIFS

1. REPAS – Dès paiement le nom de l'élève est inscrits sur la liste des ayants droit au repas. Les frais de la cantine doivent être versés avant que l'élève ne puisse prétendre au repas. Sinon l'enfant ne recevra pas de repas et devra par conséquent apporter son repas chaque jour.

L'AISB préfère recevoir le paiement par dépôt bancaire dans l'un de ses comptes. Veuillez trouver ci à droite les informations concernant le compte local et le compte US.	<u>TD Bank (Dollar Account in the USA)</u>	<u>Société Générale</u>
	Bank Name: TD Bank, N.A. 2035 Limestone Road Wilmington, Delaware 19808 United States of America Account No.: 428 407 184 5 Account Name: American International School of Brazzaville ABA No.(Wires): 031 101 266 ABA no. (ACH): 011 103 093	Bank Nom: Société Générale Nom: American International School of Brazzaville Branche: Agence de Brazzaville, BP 598 Code Banque: 30018 Code Guichet: 00100 No de compte: 00501597301 Rib: 64 Swift Code: SOGECGCG

Mission

L'American International School of Brazzaville se donne pour mission de développer l'intellect, le caractère et l'esprit communautaire de chaque apprenant à travers un programme américain complet et ce, dans un environnement divers, sécurisé mais également plein de défis à relever.